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Els primers dijous de mes els membres d’ABG-EPM atenem a la ciutadania a la biblioteca municipal.  De 8 a 9 de la tarda. Proper dia 3 de gener
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Con el agua al cuello
El Gobierno de Altafulla se ve obligado a retirar el plan de inversiones con el proyecto de pluviales para el Barrio Marítimo

Por responsabilidad, el gobierno que 
encabeza ABG, ha tenido que acep-
tar la retirada del anexo de inversio-
nes para poder aprobar el resto de las 
partidas de los presupuestos municipa-
les para 2008. La necesidad de hacer 
frente a un año difícil con una deuda  
estructural y heredada considerable 
con partidas recortadas, cambios en 
la estructura de personal de los pa-
tronatos y la correcta aplicación de 
los impuestos de las ordenanzas, ha 
hecho que renunciáramos a las inver-
siones previstas en estos presupuestos 
y aplazáramos la decisión de donde 
invertiremos en el año 2008 y a la es-
pera de conocer, hacia el mes de mar-
zo, la liquidación del 2007. Altafulla 
se puede endeudar con un máximo de 
256 mil euros para invertir este 2008 y 
desde el Gobierno (ABG-CIU-ERC) ha-
bíamos priorizado en poner solución 
a proyectos de alumbrado necesarios 
como el de la Fassina y el del Barrio 
Marítimo y para evitar inundaciones, 
por una lado en una actuación en el 
complejo deportivo-educativo y por el 
otro para redactar un proyecto  que 
permita atacar el endémico problema 
de las inundaciones en el Barrio Ma-
rítimo. 

Es curioso que candidaturas que se 
han llenado la boca en la campaña 

electoral sobre las inundaciones aho-
ra hayan hecho bandera de su opo-
sición. Que expliquen a los vecinos 
por qué han votado en contra de los 
presupuestos y han querido que se re-
tiraran las inversiones en alumbrado 
e inundaciones. El bloque del NO ha 
rechazado la llamada a la responsa-
bilidad lanzada por el alcalde, sólo 
les interesaba derrotar, cómo fuera, al 
gobierno en minoría. 
Desde ABG no renunciamos a estos 
proyectos. La ciudadanía de Altafulla 

reclama seriedad y coherencia y de-
fenderemos que las inversiones del 
2008 han de primar la solución al 
déficit de infraestructura básica (luz, 
agua, aceras, bandas sonoras....) 

Ahora hemos de presentar las previ-
siones de inversión al Plan Único de 
Obras y Servicios de Cataluña (PU-
OSC) 2008-2012 para Altafulla que 
financia el Gobierno de la Generali-
tat. Las infraestructuras básicas han de 
ser la prioridad de las inversiones: La 

remodelación de aceras, pluviales y 
alumbrado de San Antonio y la cons-
trucción de un colector de aguas pluvi-
ales en la zona de la Pedrera, son las 
que presenta el gobierno aprovechan-
do proyectos que ya había elaborado 
desde hace tiempo el equipo técnico 
municipal. Serán las primeras fases de 
estos proyectos para poder optar a 
los 650 mil euros máximos que puede 
financiar la Generalitat. También se 
podría presentar para otro capítulo, 
mejoras aplicables a la actual bibliote-
ca municipal. En unos años podríamos 
optar a construir una nueva biblioteca 
moderna y con capacidad para una 
población de mas de 5 mil habitantes 
que acoja espacios para entidades y 
fondos públicos como el del Legado 
Martí Franqués. Y dentro de unos años 
hemos de hacer  realidad la solución 
al problema de las inundaciones en el 
Barrio Marítimo. En este  PUOSC no 
se puede incluir ya que primero es pre-
ciso elaborar un proyecto completo y 
estudiar su financiación con diversas 
administraciones. Esperemos ahora 
que en el pleno del próximo 18 de 
diciembre, la oposición, y sobretodo 
aquellos que reclaman un gobierno 
más amplio de progreso, lo demues-
tren y den su voto a los proyectos para 
los que pedimos la financiación del 
PUOSC.

QUAN L’OPOSICIÓ ERA RESPONSABLE AMB ELS PRESSUPOSTOS
Quan el govern municipal comptava amb una coalició d’AUPA i PSC (2004-2007) la major part dels pressupostos municipals 
van comptar amb algun suport de l’oposició
2005 ERC Abstenció  
2006 ERC va votar a favor  ABG i CIU Abstenció 
2007 ERC i CIU van votar a favor i ABG abstenció 
També cal recordar que els anys 2002 i 2003 l’abstenció d’ERC va permetre aprovar els pressupostos que presentava 
UPA.
Resultat dels pressupostos de 2008, retirant l’annex d’inversions i fent una crida a la responsabilitat per fer front a un any 
difícil amb despesa corrent retallada 

ABG ESCOLTA TOTS ELS OFERI-
MENTS PERO EL PSC NO ENS HA 
DIT RES I S’HA LIMITAT A DIVUL-
GAR-HO NOMÉS A LA PREMSA 
L’Alternativa Baix Gaià d’Altafulla 
(ABG) es lleial amb el seu pacte de 
govern que manté amb CIU i ERC i 
només es plantejaria la seva ampli-
ació si s’acorda  conjuntament amb 
els seus socis o aquest es trenqués i 
es produís una impossibilitat de man-
tenir el govern d’Altafulla. 

ABG ha tingut coneixement d’un ofe-
riment del PSC a favor d’un pacte 
de govern amb les forces de progrés 

com són, segons el PSC: ABG, ERC, 
AUPA i PAU. Si el PSC té intenció 
de poder tirar endavant aquest ofe-
riment el primer que hauria de fer 
és adreçar-se als grups implicats i 
especialment a qui té l’alcaldia i no 
limitar-se a divulgar-ho a la premsa 
sense haver-ho dit directament. 

Cal recordar que ABG va iniciar les 
converses de govern primer amb el 
PSC com a segona força municipal 
i amb l’objectiu de formar un pacte 
d’esquerres i de progrés. Les desavi-
nences van descartar aquest pacte 
però sempre hem recordat que per 

nosaltres seria bo un apropament 
amb les forces progressistes com el 
PSC però amb bases series i de res-
ponsabilitat cap a Altafulla. 

En aquest sentit creiem que el PSC 
d’Altafulla no ha actuat amb respon-
sabilitat i amb l’objectiu d’arribar a 
acords quan fa només uns dies es 
va alinear amb AUPA-IDEAL i PP 
per derrotar com fos al govern amb 
minoria en el debat dels pressupos-
tos per 2008. ABG va apel·lar a la 
responsabilitat del PSC i en canvi 
van respondre amb un NO als pres-
supostos i un NO a Altafulla en re-

butjar les inversions i les partides de 
contenció.  
Nosaltres som els primers interessats 
en poder reforçar el govern i l’esta-
bilitat que Altafulla es mereix i arri-
bar a acords puntuals amb l’oposi-
ció. Creiem fonamental sumar en un 
govern de progrés i respectuós en 
el medi ambient. Esperem que altres 
forces vagin més enllà d’adreçar-se 
només a la premsa i demostrin la 
seva predisposició a col·laborar evi-
tant situacions com la votació con-
traria al principal projecte que es 
debat anualment en el ple de l’ajun-
tament. 

ABG manté el pacte de govern amb CIU i ERC 
per coherencia i serietat amb Altafulla 



L’Hort del Senyor,  
el safareig d’Altafulla
Durant aquests anys ABG ha estat dura en les critiques 
però respectuosa en les formes, sense entrar en la 
rumorologia intencionada. 
En el darrer ple un regidor –de moment no creiem 
bo donar noms- va plantejar que s’havia fet una 
contractació a dit. Malgrat les explicacions, el que ha 
quedat en el safareig és que ABG contracta a dit. La 
presumpció d’innocència no existeix.  Si a un l’acusen 
lladre hi ha gent que ho dóna per bo sense parar-se a 
comprovar la certesa de l’afirmació. Aquest joc brut és 
el que sembla interessa jugar a algú dins de l’oposició 
-quan no es tenen arguments s’utilitza la difamació-. 

Crònica dels fets:
L’anterior coordinadora de l’Escola d’Adults d’Altafulla 
demana la rescissió del seu contracte  pocs dies abans 
del començament de curs. Per això s’havia de buscar 
una persona adient i de confiança i que ja tenia una 
vinculació laboral amb l’ajuntament per a substitucions 
perquè fes el trànsit fins a la contractació definitiva que 
és farà amb concurs públic el mes de juny i amb les 
garanties que quan érem a l’oposició vam reclamar 
–com mostra l’escrit de més a baix- La possibilitat de 
trobar una persona amb coneixements d’àrab era des 
de la regidoria d’Ensenyament fonamental, ja que 
la quasi totalitat d’alumnes que cal alfabetitzar són 
coneixedors d’aquesta llengua.

Si això no és suficient que més volem?
Les contractacions per realitzar tasques per l’Ajuntament 
són públiques i per tant tots els ciutadans d’Altafulla 
tenen dret a revisar-les. No és qüestió de treure draps 
bruts però tampoc  que es llenci la pedra i s’amagui el 
braç. Animem a la ciutadania a que demani informació 
i no es deixi arrossegar per veritats a mitges.

Petició formulada per un regidor d’ABG el setembre del 
2005
Amb còpies al President del Patronat de Cultura, 
Comitè d’Empresa i als Grups Municipals
Senyor,
En les darreres convocatòries per accedir a llocs de 
treball d’aquests Ajuntament, com per exemple les 
substitucions de la plantilla a l’estiu o en el procés per 
cobrir la plaça vacant en la Biblioteca Municipal, no 
s’han fet públics els criteris de selecció, el tribunal que 
s’han format ni els candidats presentats.
Atès que representem un organisme públic que 
regeix per normatives de transparència, informació i 

objectivitat,
Demanem:

Que les vacants laborals de 
treball municipal existents en 
l’actualitat i per les que es 
puguin produir a partir d’ara, 

s’ampliï també a aquestes 
convocatòries l’aplicació de la 

normativa que preveu que els 
tràmits, criteris de selecció 
i nom dels candidats es 

coneguin mitjançant exposició 
pública.

Nota: Els regidors d’ABG no van en 
cap moment utilitzar la informació sobre 

contractes de familiars com a eina política. 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS
L’Ajuntament d’Altafulla valora 
positivament l’esforç de planifi-
cació que suposa la publicació 
i el futur desenvolupament del 
Pla Territorial del Camp de 
Tarragona. En línies generals 
ens sentim satisfets de la diag-
nosi i dels projectes d’execució 
que incorpora el Pla, no obs-
tant, i com no podia ser d’altra 
manera, considerem necessari 
incorporar una sèrie de millores 
relacionades directament amb 
el nostre municipi. 

SOL·LICITEM: 
1.) CORREDOR FERROVIARI 
DEL MEDITERRANI
1. Convertir la línia de ferrocar-
ril Reus-Tarragona-Barcelona –
ample mixt- en un servei de RO-
DALIES que permeti incrementar 
freqüències i desplaçament en 
horaris nocturns. 
 2.   Possibilitar que la línia 
ferroviària permeti el pas del 
TRAMCAMP, tramvia lleuger 
que uneixi el Baix Gaià amb la 
ciutat de Tarragona       

2.) NOVA LÍNIA REUS-
AEROPORT-ESTACIÓ DEL 
CAMP DE TARRAGONA-
SANT VICENÇ DE CALDERS-
CASTELLBISBAL.
1.  Reobertura de la línia d’am-
ple mixt per a passatgers que 
ampliï la xarxa de comunicació 
ferroviària entre el Camp, el 
Baix Gaià i el Baix Penedès, per 
enllaçar de forma coherent i per 
ferrocarril aquestes comarques 

amb els focus de mobilitat inter-
modal –rodalies, aeroport de 
Reus, i l’estació del TGV-.
2. Obrir nova estació: 
ALTAFULLA NORD –Brises del 
Mar

3.) ARC VIARI REUS-
PERAFORT-TORREDEMBARRA
1. No contemplar un nou vial 
entre Perafort i Torredembarra 
ja que és una zona trinxada 
per les infrastructures viàries, 
de ferrocarril i d’energia. Pel 
perill que suposa pel connector 
del Gaià –zona protegida- i per 
l’impacte que tindria el pas de 
la riera de Vespella –zona de la 
Riera- i de la vall del Gaià –el 
Catllar-. És una via innecessària 
ja que el trajecte estarà cobert 
per la nova línia de ferrocarril 
i perquè les carreteres que ja 
existeixen –amb una possible 
ampliació- i amb una variant al 
Catllar- que donaria solució a 
un futur creixement urbanístic 
de la zona.
     
4.) POSSIBILITAT D’AMPLIAR 
EL POLÍGON INDUSTRIAL 
D’ALTAFULLA
1. Valorar el sòl de la parcel·la 
continua al nord de l’actual po-
lígon industrial (límit municipal, 
límit N-340, i prolongant el límit 
occidental de l’actual polígon 
fins a la N-340) com a sòl de 
potencial interès estratègic, ja 
que considerem que durant el 
vigor del futur Pla Territorial del 
Camp de Tarragona, és dir fins 
l’any 2026, és probable que els 

requeriments logístics, comerci-
als i de petita indústria al nostre 
municipi superin la capacitat de 
l’actual polígon industrial. Per 
això considerem la futura pos-
sibilitat d’ampliació del polígon 
industrial d’importància estratè-
gica pel desenvolupament eco-
nòmic del  nostre poble.  

5.) PARC DEL GAIÀ
1. Millorar el grau a protecció 
especial de totes les zones pro-
tegides del Baix Gaià mitjançant 
un marc que podria articular-se 
com un parc forestal, parc agra-
ri i/o parc fluvial, configurant 
connectors ecològics necessaris 
entre ells espais agrícoles d’es-
pecial valor.
2. Cabal ecològic pel riu Gaià 
tal i com marca la normativa eu-
ropea. 
3. En aquest sentit millorar a 
protecció territorial els espais 
no urbanitzables de la Plana 
del Gaià a l’entorn del nucli ur-
bà d’Altafulla que tenen valors 
agrícoles, valors ambientals, 
ecològics o científics, espais in-
tersticials en el sòl agrícola rics 
en diversitat biològica (marges, 
sèquies, tanques arbrades), 
espais d’interès paisatgístic i 
espais agraris de valor fona-
mentals per a la conservació de 
sòls i aigües com ara terrasses i 
feixes, camps de garrofers, es-
tructures de paret de pedra seca 
o d’altres elements patrimonials 
d’interès.   
    
Altafulla 30 de  novembre del 2007

Suggeriments a l’avantprojecte del  
Pla Territorial del Camp de Tarragona

El govern municipal aplica per Nadal 
l’estalvi i la solidaritat
Essent coherents amb la política de transparència, ètica i estalvi de la despesa corrent, el govern municipal 
ha volgut en les primeres festes de Nadal que presideix donar exemple d’aquests principis amb la mesura del 
que sigui possible. Així la ciutadania d’Altafulla començarà a notar la reducció de la despesa corrent amb 
detalls com l’arbre de Nadal instal·lat a la plaça del Pou, quasi la meitat d’alt que l’any 2006, reduint més 
de la meitat el seu cost de 600 euros, la limitació de les partides de la Fira de Nadal, el re- t a r d 
de l’encesa de les llums fins al dia 14 quan altres anys ja s’encenien el dia 5 (no es pot 
reduir l’horari de l’encesa per no comptar amb línies independents), la supressió d’actes 
protocol·laris com el sopar de regidors i a col·lectius de treballadors a càrrec de diners 
públics (només hi haurà el pica pica global per tots els treballadors), la reducció d’un 20% 
de l’import dels lots o la tramesa de bona part de felicitacions de Nadal a través del correu 
electrònic estalviant segells, sobres, paper i impremta. Es tracta de reduccions senzilles però 
clares que fa per primera vegada un govern municipal d’Altafulla. Com també per primera vegada 
l’alcalde ha rebutjat rebre per sí mateix  regals i lots que envien diverses empreses. Els lots es distri-
bueixen a favor del grup de Solidaritat d’Altafulla i entre els treballadors i els regals, com un dècim 
de loteria, s’ha dipositat a favor de l’ajuntament per, si toca, destinar-ho a obra pública.  Això són 
fets i no paraules de com es fa l’estalvi, l’ètica i la solidaritat des d’un govern de progrés.    

Hem d’aconseguir que per veure jugar a l’Altafulla no haguem de marxar a la Riera 
Una de les primeres coses fetes des del govern en minoria ha estat estudiar la possibilitat de poder arranjar l’actual camp 
de terra de l’estadi municipal de l’Altafulla per així poder tornar a veure jugar l’equip de futbol sense haver de desplaçar-
se contínuament. L’anterior responsable d’esports s’havia negat a estudiar cap altre possibilitat d’arranjar el camp que 
no fos la implantació de la gespa artificial. L’equip de govern no renuncia a la gespa en els propers anys però creu que 
s’ha de buscar solucions alternatives i més econòmiques mentre no es pugui assumir un cost tant elevat. Així el passat 3 
de desembre l’empresa encarregada de l’arranjament del camp de terra del Catllar ja ha fet una primera visita a l’estadi 
municipal d’Altafulla. Cal quantificar el cost d’incrementar el nivell de terra per compensar el desnivell d’un metre existent i 
evitar el cost de rebaixar la roca. Aquesta actuació que facilitaria un anivellament permanent permetria que en el futur es 
pogués aprofitar el desnivell de la roca per un possible camp de gespa. L’ajuntament espera conèixer altres opinions abans 
de decidir juntament amb el club la millor opció a presentar al Ple i saber si és possible que el futbol en condicions pugui 
tornar a Altafulla el 2008. 
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